



SPORTS HALL OF FAME
CAMPBELLTON
TEMPLE DE LA RENOMMÉE
76, rue Water Street, P.O. Box /C.P. 100, Campbellton, NB E3N 3G1
Tel /Tél.: 506-789-2727 - Fax: 506-759-7403

May 18, 2017/le 18 mai 2018

PRESS RELEASE / COMMUNIQUÉ DE PRESSE

CAMPBELLTON SPORTS HALL OF FAME -

TEMPLE DE LA RENOMMÉE DES SPORTS DE CAMPBELLTON

It is with much pleasure and pride that the Board of Directors of the Campbellton Sports Hall of Fame, wishes to announce the inductees for the year 2018.

On **Friday, June 29th, at 5:00 pm**, Craig Crawford, Scott Boudreau and Phil Cortes will be inducted as athletes at the 30th Annual Induction Ceremony of the Campbellton Sports Hall of Fame. The induction ceremony and celebrity dinner will take place at the Memorial Regional Civic Centre.

Tickets are available at City Hall – 506-789-2727.

C'est avec grand plaisir que le conseil administratif du Temple de la renommée des sports de Campbellton, aimerait vous annoncer les élus pour 2018.

Le vendredi 29 juin à 17h00, Craig Crawford, Scott Boudreau et Phil Cortes, dans la catégorie athlète, seront élus à la 30^e cérémonie annuelle du Temple de la renommée des sports de Campbellton. La cérémonie d'intronisation et le souper annuel auront lieu au Centre Civique Mémorial de Campbellton.

Les billets sont disponibles à l'Hôtel de Ville - 506-789-2727.

-30-

Brenda Letourneau

506-789-2727